
Protokół nr XL|V

Rady Gminy Bralin

z dnia 20 stycznia 2014 roku.

Porzadek obrad:

1. otwarcie sesji istwierdzenie prawomocności obrad.

2. Uchwalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Z ostatniej sesji.

4' Sprawozdanie Wójta z działalnościnmiędzysesyjnej i realizacji uchwał podjętych na

poprzedniej sesji.

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Bra|in na lata 2o74-20Żo '

5.

1"

Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na 2014 rok'

Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego

do przyznania nieodpłatnie pomocy W zakresie dożywiania w formie świadczenia

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności d|a osób objętych wieloletnim pro8ramem

wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania ,,Pomoc państwa w zakresie

dożywiania'' na lata 2ol4-2o20 '

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w

zakresie dożywiania,,Pomoc gminy w zakresie dożywiania" na lata 2014-2020'

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu Wydatków w zakresie

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowe8o W postaci produktów

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim pro8ramem wspierania finansowego

gmin w zakresie dożywiania,,Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014-

2oŻ0.

9.

10. Podięcie uchwały w sprawie wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości

Wynagrodzenia inkaso za pobór opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

11. Podjęcie uchwały W sprawie wyznaczenia inkasentów i ustalenia inkasa za pobór

wody i odprowadzenie ścieków.

12. Podjęcie uchwały W sprawie przyjęcia |E 2oI4 rok planu dofinansowania form

doskonalenia zawodowego nauczycieli, określenia maksymalnej kwoty

dofinansowania opłat za doskonalenie oraz specjalności i form kształcenia

zawodowego, na które dofinansowanie jest przyznaWane'

13. Przyjęcie planu pracy komisji rewizyjnej na rok 2014"

14. Przyjęcie planów pracy na rok 2014: komisji przestrzegania prawa i porządku

publicznego, komisji rozwoju gospodarczego i budżetu, komisji ośWiaty, kultury,

zdrowia,sportu oraz komisji rolnictwa, gospodarki wodnej i ochrony środowiska..

15. Wolne glosy i wnioski.

16. Zamknięcie posiedzenia.

Pkt 1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad'

otwarcia iosiedzenia o godzinie 16.00 dokonał przewodniczący rady Marek Fras i

stwierdził, że obecnych jest 12 na stan ogólny 15 radnych, co pozwala zgodnie z przepisami

prawa obradować i podejmować prawomocne uchwały'

Nieobecni: Zbigniew Kosakiewicz, Jacek Kuropka i Paweł Narękiewicz'



Ponadto W sesji udział wzięli wójt Roman Wojtysiak, skarbnik Grażyna Mosch, sekretarz

Zbigniew Łatka, radni powiatowi Piotr Hołoś i Zenon Kasprzak oraz sołtysi z terenu gminy a

także przedstawicielka Tygodnika Powiatowego.

Pkt 2) UstaIenie porządku obrad.

Przewodniczący rady przedstawił zebranym proponowany porządek obrad XLlV sesji.

Wójt poprosił o wycofanie z porządku obrad punktu 7,8 i 9 - uchwał dotyczących szeroko

pojętej działalności Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej

Rada przyjęła jednogłośnie porządek obrad z pominięciem Wspomnianych 3 punktów'

'$

Pkt 3) Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół z poprzedniej sesji kontrolowali radni Tadeusz lwan i Andrzej Kucharski.

Kontrolujący nie wnieśli uwag do treści protokołu.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie kontrolowany protokół.

Za przyjęciem protokołu głosowało 12 radnych.

Rada protokół Nr XLlll przyjęła jednogłośnie.

Pkt 4) Sprawozdanie wójta z działatności międzysesyjnej irealizacji uchwał podjętych na

poprzedniej sesji.

1. Uchwała Nr 222 w sprawie: zmian w Wieloletniej Pro8nozie Finansowej Gminy Bralin na

lata 2013-202O.

Uchwałę przesłono do Regionolnej lzby obrochunkowej w Kaliszu i do Wydziału Kontroli,

Prdwnego i Nadzoru Wielkopolskiego tJrzędu Wojewódzkiego w Poznoniu

2. Uchwała Nr 223 w sprawie: zmiany uchwały budżetowej na 2013 rok.

IJchwałę przesłano do Regionalnej lzby obrochunkowej w Kaliszu ido Wydziału Kontroli,

Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego IJrzędu Wojewódzkiego w Poznoniu.

3. Uchwała Nr 224 w sprawie: zmiany Uchwały Nr XXXlVl166/2013 Rady Gminy Bralin z dnia

25 marca 2oL3 r.w sprawie zacią8nięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie działań

finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej'

I.)chwałę przesłano do Regionalnej lzby obrachunkowej w Kaliszu i do Wydziału Kontroli,

Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu '

4. Uchwała Nr 225 W sprawie zmiany uchwały Nr XXX|V/165/2013 Rady Gminy Bralin z dnia

25 marca 2013 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterm inowego'

IJchwołę przesłono do Regionolnej lzby obrachunkowej w Kaliszu ido Wydziału Kontroli,

Prdwnego i Nadzoru Wielkopolskiego IJrzędu Wojewódzkiego w Poznoniu'

5. Uchwała Nr 226 w sprawie: ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków Gminy Bralin,

które nie Wygasają z upływem roku budżetowego 2013'

Llchwałę przesłdno do Regionolnej lzby obrachunkowej w Koliszu ido Wydziału Kontroli,

Prawnego i Nadzoru WieIkopotskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu'

6. Uchwała Nr 227 W sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego

dróg gminnych na terenie gminy Bralin.

ucnwałę przesłano do Wydziału Kontroli, Prownego i Nodzoru Wielkopolskiego Urzędu

Wojewódzkiego w Pozna niu'

Llchwałę opublikowono w Dzienniku IJrzędowym Województwo Wielkopolskiego pod pozycjq

379.



Wóit przedstawił zebranvm sprawozdanie z działalności oraz prowadzonvch w okresie od 4

listopada do 20 stvcznia (wvdział spraw organizacvinvch i obvwatelskichl:

7' Uchwała Nr 228 w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziała nia Przemocy

Rodzinie na lata 2074-2OL6.
Uchwołę przesłano do Wydziału Kontroli, Prawnego i Nadzoru Wielkopolskiego Urzędu

Wojewódzkiego w Pozna n iu.

1. Wymeldowanie z pobytu stałego - 19,

2. Zameldowanie na pobw stały - 25,

3. Przemeldowanie w obrębie gminy -'rll_1,

4' Zameldowanie na pobyt czasowv _Ż7,

5. Wystąpienie o nadanie numeru PESEL -13,
6. Decyzje o wymeldowaniu z pob$u stałego _ 0,

7. Wpis do centralnej ewidencji i informacji o działalności gospodarczej _ 41,

Spotkania i konsultacie

o3,ol.2o!4 - w godzinach porannych spotkanie z notariuszem w Kępnie w celu podpisania

umowy notarialnej (dot. sprawy związanej ze spółką lNWESTOR).

o9.o1.2o14 _ W godzinach porannych spotkanie opłatkowe Związku Rolników

lndywidualnych; o godzinie 13.00 reprezentowanie samorządu gminnego na odprawie

rocznej Komendy Powiatowej Policji W Kępnie.

L4.0!'2014 _ o godzinie 12.00 udział w spotkaniu z Marszałkiem Województwa

Wielkopolskiego Markiem Woźniakiem W starostwie PoWiatowym.

16'0]-.2014 - w godzinach popołudniowych udział w spotkaniu z dyrektorami placówek

oświatowych.
L7.o!.2oL4 _ w godzinach porannych udział w spotkaniu Zarządu Gminnej Spółki Wodnej,

gdzie omawiano to co zrealizowano w 2013 roku oraz plany na rok 2074; w godzinach

popołudniowych spotkanie w sprawie kalendarza imprez gminnych'

18.01.2014 - w godzinach wieczornych reprezentowanie samorządu gminnego na jubileuszu

koła łowieckiego nr 38,,HUBERT" w Bralinie.

Pkt 5) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Bralin na lata 2o14-2oŻo.

Zmiany wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bralin na lata 2014-2020 w stosunku do

przedstawionego projektu dotyczą zmian wprowadzonych w 2013 roku tj. po złożeniu

projektu.
Poprzez zmniejszenie przychodóW z tytułu zacią8nięcia kredytów na rynku krajowym oraz

pożyczki na finansowanie zadań realizowanych z udziałem środków pochodzących z budżetu

UE, zmniejszona została kwota długu w poszczególnych latach oraz zmniejszone Zostały

spłaty rat kapitałowych.
DochodY ogółem w tym bieżące i majątkowe oraz wydatki ogółem w tym bieżące i

majątkowe dostosowano do uchwały w sprawie budżetu na 2014 rok'

w ziłączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć dodano nowe przedsięwzięcie pn'' Domy ludowe

jako centra aktywności i przedsiębiorczości lokalnej społeczności na terenie Gminy Bra|in'' z



limitem wydatków 135 000,00 zł (zadanie nie zostało ukończone w 20].3 roku, stąd

konieczność realizacji w 2014r.)

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej

Prognozy Finansowej Gminy Bralin na lata 2014-2020"

za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Uchwała Nr xLlv 1229l2o14 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 6) Podjęcie uchwaĘ w sprawie uchwaĘ budżetowej na 2014 rok'

Planowane na koniec 2013 r. zobowiązania} tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów w

wysokości 6 a7o 647,12 zł zmniejszono do kwoty 6 58o 26I,LŻ zt.

zmiany W stosunku do projektu budżetu wynikają z uwa8 Regionalnej lzby obrachunkowej

Zawarte W opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Bralin na 2074 rok oraz

autopoprawek zgłoszonych przez Wójta Gminy Bralin. Rada Gminy Bralin nie zgłosiła żadnych

wniosków powodujących konieczność zmian projektu budżetu.

W stosunku do projektu budżetu zmniejszono dochody budżetu Gminy Bralin o kwotę 164

730,00 zł.

Zmniejszono dochody dz.010.01010 9 6207 o kwotę 40 380,00 zł do kwoty 564 634,o0 zł

zmiana dotyczy dofinansowania operac.ii Rozbudowa kanalizacja sanitarnej w m. Bralin przy

ul. Leśnej i ul. Wrocławskiej, gdzie pierwszą transze dotacji Gmina otrzymała w 2013 roku. W

związku z powyższym zmniejszono również spłaty pożyczek otrzymanych na finansowanie

zadań realizowanych z udziałem środków pochodzących z budźetu Unii Europejskiej, gdyż

Gmina faktycznie zaciągnęła pożyczkę w wysokości 564 634,00 zł'

Ponadto zmniejszono dochody dz,927.927o9 5 6207 o kwotę 90 590,00 zł w związku z

rezy8nacją z przyznania pomocy dot. operacji pn" Domy ludowe, jako centra aktywności i

przedsiębiorczości lokalnej społeczności na terenie Gminy Bralin ( zaistniała możliwość

podwójnego finansowania operacji).

Na podstawie aneksu do porozumienia intencyjnego z Gminą Perzów zmniejszono dochody

budżetu Gminy o kwotę 38 26o,00 zł dz.600.60016 9 6300 w związku z zaniechaniem przez

inwestora zada nia.

Natomiast zwiększono dochody dz.758.758:-.4 9 0920 w zakresie odsetek od środków na

rach u n kach bankowych jednostek budżetowych.
Autopoprawka dotycząca wydatków budżetu Gminy Bralin polega na Wprowadzeniu nowego

zadania inwestycyjnego realizowanego od 2013 roku pn" Domy Ludowe, jako centra

aktywności i przedsiębiorczości lokalnej społeczności na terenie Gminy Bralin dz.921'.92lo9 9

6050 kwota 135 ooo,oo zł oraz zadania pn" przy8otowanie projektów do zadań

inwestycyjnych dz.900.90095 $ 6050 na kwotę 20 000,00 zł. Ponadto Wycofano zadanie

inwestycyjne planowane do realizacji z Gminą Perzów dz.600.60016 5 6050 na kwotę 38

Ż60,00 zł.
W stosunku do projektu budżetu zmniejszono Wydatki łącznie o kwotę 124 350,00 zł W tym:

dz.600 zmniejszono o kwotę 78 Ż60,00 zł ( w tym Budowa, przebudowa i modernizacja ulic w

m. Bralin oraz budowa, przebudowa i modernizacja dróg gminnych''. Planowana

modernizacja ódcinka drogi łączącej Gminę Bralin z Gminą PerzóW. wartość robót była

oszacowano na poziomie 38 260,00 zł)

dz'750 zmniejszono o kwotę 7 47o,oo zł ( korekta naticzenia dodatkowego wynagrodzenia)

dz.900 zmniejszono o kwotę I79 620,00 zł

dz.921 zwiększono o kwotę 135 000,00 zł

Planuje się zmniejszyć zakres usług W W/w działach planowanych do realizacji w 2014 roku.



W wydatkach dz.851 ochrona zdrowia wydzielono 5 2820 w kwocie 10 000,00 zł dotacje

celowe, jako dofinansowanie zadań do realizacji stowarzyszeniom dotyczy zadań w zakresie

profilaktyki dzieci i młodzieży.

Przewodniczący obrad poddał pod 8łosowanie uchwałę w sprawie: uchwały budżetowej na

2014 rok.

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Uchwała Nr xLlV/230/2014 została przyjęta jedno8łośnie.

Pkt 10) Podjęcie uchwaĘ w sprawie ułyznaczenia inkasentów i określenia wysokości

wynagrodzenia inkaso za pobór opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi.

Ustawa z dnia 25 stycznia 2013 r. o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości iporządku w

gminach pozwoliła gminom na pobór opłaty Za gospodarowanie odpadami komunalnymi na

drodze inkasa.
W celu umożliwienia właścicielom nieruchomości dokonywania przedmiotowych opłat u

inkasenta oraz zwiększenia ich ściągalności wprowadzono w uchwale w sprawie terminu,

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 8ospodarowanie odpadami komunalnymi

rozszerzenie Wachlarza możliwości uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi.
Wyznaczono imiennie 4 inkasentów, co usprawni i przyspieszy pobór opłaty a także ustalono

Wysokości wynagrodzenia za in kaso.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyznaczenia inkasentów i

określenia wysokości wynagrodzenia inkaso za pobór opłaty za gospodarowanie odpadami

komunalnymi.

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Uchwała Nr xLlv/231/2014 została przyjęta jednogłośnie.

Pkt 11) Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia inkasentów iustalenia inkasa za pobór

wody i odprowadzanie ścieków.

RadaGminykorzystajączustawowychuprawnieńWyznaczyławdrodzeuchwały
inkasentóW oraz określiła wysokość ich wynagrodzenia za pobór opłat za zużytą wodę i

odprowadzone ścieki.
Ta forma rozliczeń w/w należności jest korzystna z punktu widzenia gminy, jak również

mieszkańców.
lnkaso ma na celu zapewnienie bezpieczeństwa transakcji oraz przyśpieszenie izwiększenie

ściągalności opłat lokalnych.

Jesi to wygodna forma uiszczania Wymaganych płatności, gdyż należności można zarówno

wpłaćać na konto jak i bezpośrednio wyznaczonym inkasentom, którzy zostali w uchwale

wYszczególnieni z imienia i nazwiska, po to by mieszkańcy mieli świadomość kto jest

uprawniony do pobierania od nich opłat.

Podmiotktóremupowierzonopobórprzedmiotowychopłat,jestobowiązanydoich
pobrania iwpłacenia we właściwym terminie organowi samorządowemu'



Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wyznaczenia inkasentóW i

ustalenia inkasa za pobór wody i odprowadzanie ścieków'

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Uchwała Nr xLlv 1232|2014 została przyjęta jednogłośnie'

Pkt 12) Podjęcie uchwaĘ w sprawie przyjęcia na 2014 rok planu dofinansowania form

doskonalenia zawodowego nauczycieli, określenia maksymalnej kwoty

dofinansowania opłat za doskonalenie oraz specjalności i form kształcenia

zawodowego, na które dofinansowanie jest przyznawane'

Artykuł 70a Karty Nauczyciela nakatuje organom prowadzącym szkoły coroczne

wyodębnienie środków na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli.

W związku z art. 9 pkt. 1 ustawy z dnia 8 listopada 2oI3 r. o zmianie niektórych ustaw w

związku z realizacją Ustawy budżetowej (Dz' U. z ŻoI3 r. poz. 1654) wyodrębnia się środki na

dofinansowanie doskonalenia zawodowego w wysokości 0,5% planowanych rocznych

środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli'

Rozporządzenie wykonawcze do przepisu zawańego w Karcie Nauczyciela nakłada na organy

prowadzące określenie maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz

specjalności i form kształcenia zawodowego nauczycieli, na które przyznawane jest

dofinansowanie.
Zgodnie z art. 7oa ust. 2a Kart Nauczyciela podziału środków dokonano po zasięgnięciu opinii

związków zawodowych zrzeszających nauczycieli Gminy Bralin'

Przewodniczącyobradpoddałpodgłosowanieuchwałęwsprawieprzyjęciana2014rok
planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, określenia maksymalnej

kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz specjalności i form kształcenia

zawodowego, na które dofinansowanie jest przyznawane'

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych.

Uchwała Nr XLlV/233/2014 została przyjęta jednogłośnie'

Pkt 13) Przyjęcie planu pracy komisji rewizyjnej na rok 2014'

Zgodnie z s 95 Statutu Gminy Bralin komisja rewizyjna powołana przez Radę w celu

p*rowadzenia kontroli działalności wójta, gminnych jednostek organizacyjnych oraz jednostek

pomocniczych gminy przedkłada Radzie do zatwierdzenia plan pracy zawierający terminY

odbywaniaposiedzeńorazterminyiwykazjednostek,którezostanąskontrolowane.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zatwierdzenia na rok 2014

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bralin'

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych'

Uchwała Nr xLlv l234l2o14 została przyjęta jednogłośnie

Pkt 14) Przyjęcie planów pracy na rok 2014: komisji przestrzegania prawa iporządku
.publicznego,komisjirozwojugospodarczegoibudżetu,komisjioświaty,kultury,

zdrowia,sportuorazkomisjirolnictwa,gospodarkiwodnejiochronyśrodowiska.



Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie plany pracy na rok 2014: komisji

przestrze8ania prawa i porządku publicznego, komisji rozwoju gospodarczego i budżetu,

komisji oświaty, kultury, zdrowia, sportu oraz komisji rolnictwa, gospodarki wodnej iochrony

środowiska.

Za przyjęciem planów pracy głosowało 12 radnych.

Plany pracy poszczególnych komisji na rok 2014 została przyjęte jedno8łośnie.

Pkt 15l Wolne tłosy i wnioski.

> Wójt poinformował zebranych, że 16 sycznia podpisał protokół przejęcia zarządu nad

drogą ,,starą ósemką" (droBa ta nie jest juŹ drogą nr 8, ale nie ma jeszcze nowej numeracji).

odcinek przejętej drogi wynosi 9145 m a jego wartość księgowa sięga aż 55 mln złotych, z

czego 5 mln zostało do tej pory umorzone. Wartość obiektu mostowego na ul. Wrocławskiej

wynosi 4O8 tysięcy złotych. Do 15 kwietnia zimowym utrzymaniem tej drogi, na podstawie

porozumienia, będzie zajmować się Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych iAutostrad. W

zamian gmina będzie utrzymywać wiadukt na,,szlakówce". Ponadto wójt poinformował, że

8mina przystąpiła do remontu ,,szlakówki". Wójt powiedział również o podpisaniu przez

Marszałka Województwa Wielkopolskiego oraz starostę Kępińskiego porozumienia w

sprawie finansowania budowy łącznika z drogą S8. PrzetarB na tą inwestycję jest otwarty,

lecz najniższa oferta jest jednak wyższa niż zatwierdzona W kosztorysie inwestorskim o

prawie pół miliona złotych. Ponadto Wójt poinformował, że najniższą ofertę przetargową

złożyła firma SKANSKA. Na podstawie porozumienia z nadleśnictwem trwają prace związane

z Wycinką lasu. W związku z powyższym wójt poprosił zebranych radnych o informowanie

mieszkańców i proszenie ich o cierpliwość i wyrozumiałość z powodu utrudnień. Wójt

poinformował zebranych, że na spotkaniu w sprawie kalendarza imprez 8minnych Wstępnie

zapadła decyzja aby dożynki 8minne W tym roku były organizowane przez Tabor Mały,

Czermin i Weronikopole w Weronikopolu'

> Urszula Górecka podziękowała Piotrowi Hołosiowi za doprowadzenie do realizacji przejścia

dla pieszych na ul. Namysłowskiej. Ponadto, pani Górecka poruszyła sprawę krzewów

znajdujących się na posesji obok posesji Państwa Stoińskich, które Wyrastają do połowy

chodnika.

> Wójt wyjaśnił, że posesja ta została sprzedana przez komornika i posiada nowego

właściciela. Wójt zaproponował, aby pracownicy gminy usunęli problem przerośniętych

krzewów.

> Andrzej Kucharski powiedział, że podobna sytuacja Występuje na ul. Krętej przy posesji

Pani Maciej. Rosnące tam świerki zasłaniają lampę'

> Robert Gogot zap6ał o to, gdzie odbędzie się Msza Święta dożynkowa oraz o to, kto jest

właścicielem dołów po Źwirowniach wypełnionych wodą'

> Wójt odpowi edzial, że właścicielem są właściciele żwirowni, gdyż grunty te nie były

wydzierżawione lecz zostały nabyte przez osoby fizyczne'

> Piotr Hołoś zaczął kontynuować temat Ąazdu z węzła Bralin. Poprosił zebranych o to, by

byli źródłem informacji dla mieszkańców gminy. Poinformował, że przetarg wygrała firma

SKANSKA, pomimo tego że wykonawca ten zaproponował cenę Wyższą o 500 tysięcy złotych

niż cena proponowana' W przetar8u. Nie ma żadnej gwarancji, że po unieważnieniu te8o

przetargu ipo przystąpieniu do kolejnego przetargu, kwota uległaby zmianie' sytuacja ta

spowodowałyby jedynie odwlekanie tej inwestycji w czasie. Pan Hołoś poinformował, że

Starosta Kępiński i cały zarząd zamierzają poszukać w budżecie i dołożyć te pieniądze' które



brakują do kwoty wynegocjowanej w przetargu i wówczas firma SKANSA będzie wykonawcą
tej inwestycji. lnwestycja, ze względu na specyfikę, będzie się składała z trzech części.

Pierwsza część będzie wykonywana w pasie starej drogi powiatowej i będzie polegała na

zerwaniu asfaltu, poszerzeniu i nadlaniu nowej nawierzchni. Na dzień dzisiejszy decyzja

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad jest taka, że nawet wówczas droga ta nie

może zostać zamknięta. Ten etap będzie realizowany jako ostatni. Najpierw robiony będzie

odcinek w lesie, czyli usuwanie drewna oraz przySotowanie podbudowy i nowego odcinka

drogi po to, żeby tym nowym odcinkiem drewno i potrzebny materiał na budowę mógł być
przywożony. Choć nikt nie jest W stanie dzisiaj powiedzieć, czy będzie to technicznie
możliwe. Równieź nikt nie jest W stanie zagwarantować mieszkańcom ul. Leśnej, że nie

odczują tej inwestycji' Na dzień dzisiejszy, po decyzji Marszałka Województwa

Wielkopotskiego, który podpisał decyzję przekazującą środki z inwestycji kluczowych na

budowę tego odcinka, została zlikwidowana ostatnia niewiadoma przy tej inwestycji. Z

końcem czerwca lub początkiem lipca omawiany odcinek ma zostać udostępniony. ostatni
czyli trzeci etap pracy będzie dotyczył skrzyżowania z drogą gminną (,,starą ósemką"). Pan

Hołoś zdementował pogłoskę jakoby w tym miejscu miało powstać rondo.

> Przewodniczący rady stwierdził, na podstawie prasy, że przewidywany termin oddania

zjazdu z węzła do użytku jest przesuwany o kolejne miesiące, począwszy od maja a

skończywszy na 5ierpniu.

> Piotr Hołoś powiedział, że w miesiącu lipcu zjazd z węzła będzie uruchomiony w

standardzie do jakiego zostaliśmy zobowiązani przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i

Autostrad' Wcześniejsze zmiany terminu były spowodowane głównie brakiem 8warancji
otrzymania pieniędzy z Urzędu Marszałkowskiego. Pan Hołoś stwierdził, że gdyby nie ta
pomoc, to stalibyśmy przed dylematem zaciągnięcia kredytu.

> Wójt zauważył, Źe w specyfikacji przetargowej istnieje termin oddania inwestycji na koniec

lipca (wraz z rozliczeniem).

> Piotr Hołoś odesłał chętnych do Biuletynu lnformacji Publicznej starostwa Powiatowego,
ponieważ w zakładce o przetargach i inwestycjach znajdują się Wszystkie informacje.

> Wójt wspomniał, że na podstawie porozumienia zawarte8o pomiędzy Nadleśnictwem a

starostwem, do końca stycznia powinien zostać usunięty drzewostan.

> Przewodniczący rady powiedział, źe otrzymał pismo skierowane do Rady Gminy Bralin od

Pana Wójta dot. sprawozdania o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na

poszczególnych stopniach awansu zawodowego W szkołach prowadzonych przez Urząd

Gminy Bratin i udostępnił materiały do wglądu dla zainteresowa nych.

Pkt 13) zamknięcie posiedzenia.

> Przewodniczący rady podziękował zebranym za udziat w dzisiejszej sesji i zamknął

posiedzenie XLIV sesji.
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